
                             
                                                                 Z a p i s n i c a 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 23.09.2022 v priestoroch 
Obecného úradu v Ovčí. 
 
 
Prítomní : Poslanci podľa prezenčnej listiny 
                   
Ostatní prítomní :  podľa prezenčnej listiny 
                            
 
Program : 
1 .  Otvorenie zasadnutia 
2.   Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov 
3.   Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
4.   Správa o činnosti OcÚ od posledného zasadnutia 
5.   Vyhodnotenie osláv 700 výročia obce Ovčie 
6.   Slávnostné otvorenie Hasičskej zbrojnice –určenie dátumu 
7.   Zaradenie DHZ Ovčie do kategórie „B“ -schválenie  
8.   Prejednanie dodatku k zmluve Kosit 
9.   Rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver 
 
 
K bodu  1 : Dnešné obecné zastupiteľstvo otvoril a prítomných privítal starosta obce 
Eduard Jenča. 
 
K bodu 2 : Za zapisovateľku bola určená  Mgr. Žofia  Humeňanská 
Overovatelia: Michal Bednárik , Edita Tomková 
 
K bodu 3: Boli odkontrolované všetky predchádzajúce uznesenia. Splnené všetky 
uznesenia.  
 
K bodu 4: Správa o činnosti OcÚ od poslednej schôdze OZ 
 

1. Pokračovanie výstavby hasičskej zbrojnice –  sprchy, WC dokončené /P.Baran/, 
ešte sú potrebné posledné úpravy ku kolaudácii. 

2. Dokončená úprava a prerobenie WC v Materskej škole Ovčie oneskorene. 
3. Poskytnutie pohostenia pre pútnikov z Michaloviec do Smižian 
4. Obecný úrad v spolupráci TJ Družstevník  pripravil  pri príležitosti 50 výročia 

futbalu v obci futbalový  turnaj spojený s Memoriálom . 
5. Zakúpenie Felície za 1 euro pre obec Ovčie 
6. Stretnutie starostov obcí  vo Víťaze  s prednostom  OU  Prešov – pripravenosť 

Krízového štábu v obci. 
 



K bodu 5: Vyhodnotenie osláv 700 výročia obce Ovčie – priebeh osláv podľa 
plánu - spokojnosť, prišli poďakovania aj od našich spoluobčanov, ktorí sú od 
nás vzdialení  a pre svoje povinnosti nemohli byť účastní tejto akcie, ale bolo im 
umožnené vidieť aspoň nejaké vstupy cez mobilný telefón. Zároveň veľká 
vďaka patrí Mgr. Stanislavovi  Šimčikový za publikáciu o obci Ovčie, kniha má 
výborný ohlas, všetky knihy sú predané a OZ rozhodlo aby sa podľa záujmu 
urobila dotlač knihy 
 

 
Uznesenie č. 1/2022 / k bodu č.6/ 
Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa  23.09.2022 v priestoroch OcÚ 
v Ovčí 
obecné zastupiteľstvo  
 
b e r i e   n a  v e d o m i e 
a zároveň schvaľuje  
 
Dokončovacie práce  HZ  a slávnostné otvorenie Hasičskej zbrojnice  na 15.10.2022 
so začiatkom o 13:00 hod./posviacka budovy, privítanie hostí, kultúrny program, 
občerstvenie/ 
 
za: 5                proti: 0 
 
Uznesenie č. 2/2022 /k bodu č.7/ 
Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa  23.09.2022 v priestoroch OcÚ 
v Ovčí 
obecné zastupiteľstvo  
 
b e r i e   n a  v e d o m i e 
a zároveň schvaľuje  
   
Zaradenie DHZ Ovčie do kategórie „B“ 
  
za: 5                proti: 0 
 
Uznesenie č. 3/2022 /k bodu č.8/ 
Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa  23.09.2022 v priestoroch OcÚ 
v Ovčí 
obecné zastupiteľstvo  
 
b e r i e   n a  v e d o m i e 
a zároveň schvaľuje  
 
Podpísanie dodatku k zmluve Kosit  /vývoz odpadu , zvýšenie cien /. 
za: 5                proti: 0 



 
 
K bodu 8:  
Ing. Róbert Uličný  navrhol písomnú reklamáciu na firmu Stavstar , ktorá nereaguje na 
telefonáty od starostu obce ohľadom stropu sadrokartónu  v HZ. 
Je potrebné objednať  nábytok do zasadačky hasičskej zbrojnice. 
Požiadavka na opravu  priekopy  od p. Čaneckej   /zo zasadnutia OZ 27.06.2022/ 
odpoveď od  PSK Prešov bude riešiť požiadavku po voľbách. 
Starosta obce   požiadal  p. Michala Bednárika o  odstránenie problému nefunkčného 
dámskeho WC /KD dole/, taktiež prosíme občanov, aby nepoužívali na verejných WC 
guličky v plastoch /spadnú do WC a upchávajú, obec používa lepiaci gél/. 
OZ prerokovalo  cenové ponuky na zateplenie  stropu v bytovom dome č.200. 
Obecný úrad v spolupráci so SZZP organizuje výlet do Sanktuária Božieho 
Milosrdenstva Butkov pre dôchodcov a členov SZZP. 
 
 
Na záver starosta obce Eduard Jenča poďakoval prítomným poslancom a zúčastneným 
občanom z ich účasť a ukončil schôdzu. 
 
Zapísala : Mgr. Žofia Humeňanská 
 
Overovatelia:   Edita Tomková                                   Michal Bednárik 
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